

**REQUISITION TO THE EMBASSY OF INDIA, KUWAIT FOR ATTESTATION OF
EMPLOYMENT CONTRACT UNDER VISA ARTICLE NUMBER-20**

To
The Embassy of India,
Kuwait.

Sir,

I herewith submit the Employment Contract for appointing

Mr./Ms. _____ holder of Indian

Passport Number : _____ Place of birth : _____

State : _____ Profession : _____

Visa No. _____

For a period of two (02) years.

Yours faithfully,

Date: _____ Signature of Sponsor : _____

Name : _____

Civil ID Number : _____

Address : _____

Contact Number(s): _____

Employment Contract between Domestic Workers and Sponsor

عقد
استقدام ثنائي (عامل / عاملة منزلية)

On this day ----- corresponding to this contract is written

between each of:

Sponsor's name: _____

Nationality: _____ Civil ID number: _____

Number of family members: _____ Residential accommodation: _____

Occupation: _____

Residential Address: _____

(The First Party /Sponsor) Tel: _____

Mr./Mrs./Ms. _____

Nationality: _____ Gender: _____ Date of Birth: _____

Occupation: _____

(The Second Party/ Worker) Passport Number: _____

Preamble

The first party would like to appoint a domestic worker, and the second party has agreed to work with the first party, so they both have agreed thereupon as follows:

First: The preamble shall be considered as integral part of the contract and complementary to it.

Second: First Party agreed that he has reviewed the Decree mentioned in the previous clause and the ministerial resolutions pertaining to their implementation and also the Foreign Residence Law No. 17 for the year 1959, its regulations and commitments to all the provisions mentioned in this.

Third: The first party shall agree to the following:

- 1- The First Party shall provide to the Second Party a suitable accommodation equipped with the basic amenities for life.
- 2- The First Party shall be responsible for Second Party's food and clothes as to ensure a proper life. Similarly, the First Party shall be responsible for Second Party's treatment at hospitals.
- 3- The Second Party has agreed to work for a monthly salary of not less than KD _____ (Kuwaiti Dinar _____ only) to be payable by the First Party to the Second Party on the first of every month as per a receipt duly signed by the second party certifying that she/he has fully received her/his salary.
- 4- The First Party shall be responsible to compensate to the Second Party for any work injury as per the provisions of the civil law of Kuwait.
- 5- According to the Foreign Residence Law No. 17 for the year 1959 and its regulations, the First Party shall get the residence permit for the Second Party for the contractual period.
- 6- The sponsor shall bear the expenses of acquiring the second party, and shall not make him/her pay for it.
- 7- In case of death of the Second Party, the First Party shall be liable to pay assistance to his/her kin equivalent to the salary of the month in which he/she died. The First Party shall also be liable to transport the mortal remains of the deceased to his/her country of origin.
- 8- The Second Party shall not be allowed to work outside Kuwait or for others without his/her agreement, the First Party shall have the right to cancel this contract and repatriate the Second Party to his/her country, at his/her expense.

أنه في يوم الموافق اتفق على الآتي كلا من :

السيد /

الجنسية ويحمل بطاقة مدنية رقم

عدد الأفراد .. نوع السكن .. المهنة

ويسكن بمنطقة

هاتف رقم (طرف اول - صاحب العمل)

السيد / السيدة:

الجنسية .. الجنس .. تاريخ الميلاد .. المهنة

يحمل جواز سفر رقم (طرف ثاني- العامل المنزلي)

تمهيد

حيث أن الطرف الأول يرغب في استقدام (عامل / عاملة) منزلية للعمل لديه والطرف الثاني يرغب في العمل لدى الطرف الأول فقد اتفقا على الآتي .

أولاً:- يعتبر التمهيد السابق جزء لا يتجزأ من أحكام هذا العقد ومكملاً له

ثانياً: يقر الطرف الأول بإطلاع على المرسوم الأميري رقم 17 لسنة 1959 بقانون إقامة الأجانب والقرارات المنفذة له ، وكذلك القانون رقم 68 لسنة 2015 في شأن العمالة المنزلية والقرارات المنفذة له والتزامه بكافة الأحكام الواردة بها

ثالثاً :- يلتزم الطرف الأول (صاحب العمل) بالآتي :-

- 1 توفير سكن مناسب ومجهز بوسائل المعيشة اللائقة للطرف الثاني .
- 2 إطعام الطرف الثاني وكسوته بما يكفل له حياة مناسبة ويلتزم بعلاجه وتمريضه .
- 3 أداء أجر الطرف الثاني منذ اليوم الأول للعمل لديه وذلك في نهاية كل شهر ميلادي على أن لا يقل عن (_____) دينار كويتي (دينار كويتي : _____ فقط) وذلك بموجب إيصال استلام موقع من الطرف الثاني ويعد إيصال التحويل لراتبه صورة من صور الإثبات باستلام الأجرة .
- 4 تعويض الطرف الثاني عن إصابات العمل وفقاً لأحكام القانون المدني الكويتي متى ما وقعت أثناء تأدية عمله أو بسببه .
- 5 استصدار إقامة للطرف الثاني لمدة هذا العقد وفقاً لأحكام المرسوم الأميري رقم 17 لسنة 1959 بشأن قانون إقامة الأجانب و القرارات المنفذة له.
- 6 يتحمل مصاريف استقدام الطرف الثاني ولا يجوز له الرجوع بها عليه .
- 7 تحمل تكاليف إعادة جثمان الطرف الثاني إلى بلده في حالة وفاته مع صرف أجر الشهر الذي توفي فيه للمستحقين عنه .
- 8 -يعدم تكليف الطرف الثاني بالعمل خارج دولة الكويت دون موافقته أو تشغيله لدى الغير وإذا تبين خلاف ذلك يلتزم بإعادته إلى بلده على نفقته.

X

